
 
PROTOKÓŁ NR IV/2024 

 
z IV Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 26 września 2024 roku. 

 
 W Sesji uczestniczyło 13 Radnych, co stanowi 87 % składu ustawowego Rady. 
 
W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 
- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Jacek Szadzewicz, 
- Sekretarz Gminy – Pan Jacek Brzozowski 
- Główna księgowa – Pani Marta Żdanowicz. 

 
Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 
 
Protokołowała –  kierownik Biura Rady Miejskiej – Dorota Kowalczyk. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Wysoka Rado ! 
Szanowni Państwo ! 
Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  
i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 
wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 
 
 
Punkt 1: Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia IV Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 14:00). 
Powitała Radnych Panią Burmistrz Małgorzatę Głodek, Pana Jacka Szadzewicza Zastępcę 
Burmistrza, Radnych powiatowych, prezesów, dyrektorów i kierowników jednostek 
budżetowych i organizacyjnych gminy, sołtysów oraz wszystkich przybyłych gości. 
Następnie Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 87% składu Rady (na sali było 
obecnych 13 Radnych). Byli nieobecni Radni: Cyc Roman, Kozak Grażyna.  
 
 
Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Radni wraz z zawiadomieniami o terminie Sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 
Rada może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady. 
Czy są propozycje zmiany porządku obrad? 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, bardzo proszę o przyjęcie do porządku Sesji Rady 
Miejskiej 3 propozycje zmian. Wynikają one przede wszystkim z projektu, który do Państwa 



trafia na druku nr 70, a związany jest między innymi z sytuacją na południu Polski. W ramach 
przepisów prawa istnieje możliwość udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
na dofinansowanie własnych zadań innej jednostki samorządu terytorialnego, w tym  
w dzisiejszych okolicznościach również na zadania związane z usuwaniem skutków powodzi, 
która wystąpiła na terenie Rzeczypospolitej Polski  we wrześniu 2024 roku. Przygotowaliśmy 
projekt uchwały na udzielenie pomocy finansowej, która zostanie określona w umowie zawartej 
między Gminą Złocieniec, a Gminą Stronie Śląskie. Ta propozycja pomocy finansowej  
to kwota 30 tys. zł. Ten projekt uchwały powoduje zmiany w budżecie Gminy Złocieniec 
 na rok 2024. I dlatego wprowadza się zamiast druku nr 68 druk nr 68A. Zmiany są również 
podyktowane  tym, że nastąpiła korekta dotacji, dotacja była dla powiatu. Zmiana zawiera 
kwotę 90 zł  i to też powoduje zmiany w budżecie, jak również w druku. Kolejny druk 69A 
zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 
2024-2032. I o tę zmianę Państwa proszę. Dziękuję bardzo. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA nr 1 do porządku obrad w punkcie 6 w podpunkcie 15, druk nr 68 zastępuje się 
drukiem 68A. Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Dziękuję Państwu 13 głosów "za".  
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
ZMIANA nr 2 do porządku obrad w punkcie 6 w podpunkcie 16, druk nr 69 zastępuje się 
drukiem nr 69A, proszę o głosowanie. Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymał? 
Dziękuję bardzo. 13 głosów "za".  
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
ZMIANA nr 3 w punkcie 6 po podpunkcie 16 dodaje się podpunkt 17 w brzmieniu: w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie z przeznaczeniem na usuwanie 
skutków powodzi, która wystąpiła na terenie Gmin Stronie Śląskie we wrześniu  2024 roku - 
druk nr 70. 
Poproszę Państwa o głosowanie. Kto jest za? Kto przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 
Dziękuję bardzo. 13 głosów "za". 
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  



 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad 
po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 53. 
5. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy w okresie  
    międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru jednej z określonych w art. 6j ust. 1 i 2  ustawy 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach metod ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy, ustalenia stawki takiej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek 
o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie 
nieruchomości, stawki opłaty podwyższonej oraz ryczałtowej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk nr 54; 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w gminie Złocieniec – druk nr 55; 

3) w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w sąsiedztwie pomników 
przyrody w Parku Żubra w Złocieńcu – druk nr 56; 

4) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umów dzierżawy – druk nr 57; 

5) zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu określającego dla nauczycieli 
poszczególnych stopni awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę 
Złocieniec wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 
oraz za warunki pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków, 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 
nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, z wyłączeniem świadczeń z 
zakładowego funduszu świadczeń socjalnych, o którym mowa w art. 54 ust. 5 ustawy 
Karta Nauczyciela – druk nr 58; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 59; 
7) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego – druk nr 60; 
8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego – druk nr 61; 
9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości na rzecz jej użytkownika 

wieczystego – druk nr 62; 
10) w sprawie zgody na obciążenie nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym – 

służebnością przesyłu – druk nr 63; 
11) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Złocieniec obszaru w miejscowości Cieszyno „Wyspa Ostrów” – 
druk nr 64; 

12) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Drawskiemu na realizację zadania 
publicznego – druk nr 65; 

13) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Złocieńca – druk 66; 
14) w sprawie zasad i trybu funkcjonowania trybuny obywatelskiej podczas sesji Rady 

Miejskiej w Złocieńcu – druk nr 67; 
15) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 – druk nr 68A; 
16) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec 

 na lata 2024 – 2032 – druk nr 69A; 



17) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie z przeznaczeniem 
na usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła na terenie Gminy Stronie Śląskie we 
wrześniu 2024 roku – druk nr 70. 

7. Komunikaty i oświadczenia. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Zamknięcie sesji. 
 
Punkt 3: Przyjęcie Protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar: 
Protokół z III Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 
mają jakieś uwagi do Protokołu? Jeśli nie ma uwag to przystępujemy do głosowania. 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr III/2024 z III Sesji Rady Miejskiej  
w Złocieńcu, odbytej w dniu 27 czerwca 2024 roku. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem Protokołu z III sesji (podczas głosowania był nieobecny Radny 
Cyc Roman, Kozak Grażyna - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 4: Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 
nr 53. 
 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja bym chciała jeszcze  swoje sprawozdanie uzupełnić  
o wydarzenia, które miały miejsce w ostatnim czasie. W związku z podpisaniem umowy 
dofinansowania w ramach programu priorytetowego "Ciepłe Mieszkanie", pomiędzy 
Wojewódzkim  Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie, a Gminą 
Złocieniec, odbyło się zebranie zespołu do spraw koordynacji tego programu. Zgodnie z tą 
umową, Gmina Złocieniec otrzyma łączną dotację  w kwocie 3 mln 694 tys. 500 zł, która będzie 
przeznaczona dla beneficjentów końcowych. Na początku października zaczną się dyżury 
pracownika Urzędu Miejskiego w pomieszczeniach Centrum Informacji Turystycznej  
w Złocieńcu przy ul. Stary Rynek  w godzinach 11:00-15:00. Na potrzeby realizacji programu  
powstał dedykowany mail: um.cieplemieszkanie@zlocieniec.pl. W złocienieckim ratuszu 
odbyły się spotkania z ratownikami WOPR powiatu drawskiego, grupy poszukiwawczo-
nurkowej oraz Straży Miejskiej, podczas których wyraziłam wdzięczność, wyrazy szacunku  
i uznania za zabezpieczenie akwenów wodnych na terenie Gminy Złocieniec. Spotkania te były 
także okazją do podsumowania tegorocznych działań oraz omówienia planów dalszego 
funkcjonowania. Następnie mieliśmy również spotkanie w sprawie uruchomienia przewozów 
pasażerskich na terenie miasta Złocieniec. Omawialiśmy aspekty prawne, finansowe, 
merytoryczne i techniczne, uruchomienia planowanej komunikacji autobusowej na terenie 
miasta. Szacunkowy koszt otwarcia linii to około 0,5 mln zł rocznie. W celu zwrotu chociaż 
części kosztów utrzymania planowane jest i będziemy prowadzić rozmowy, będziecie Państwo 
włączeni w dyskusję nad możliwością biletowania połączeń za niewielką odpłatnością lub 
zwolnienia pewnych grup mieszkańców. Gmina będzie również szukała  zewnętrznych źródeł 
dofinansowania tego przedsięwzięcia. Odbyło się również spotkanie Burmistrza  



z przedstawicielami organizacji pozarządowych. To jedno z takich cyklicznych spotkań.  
W trakcie dyskusji poruszono między innymi sprawy, dotyczące zaangażowania społecznego 
mieszkańców, rozmowy dotyczyły terminów ogłaszania konkursów dotyczących ofert, 
wprowadzenia postępowań w trybie pozakonkursowym, zwiększenia przejrzystości kryteriów 
oceny wniosków, możliwości powołania Rady Sportu, Rady Seniorów, czy Gminnej Rady 
Pożytku Publicznego, jako organów doradczych Burmistrza, kosztów wynajmowania hal 
sportowych dla stowarzyszeń, konieczności doinwestowania obiektu, czy strzelnicy miejskiej, 
Euroboiska, no i zabezpieczenia w budżecie gminy środków na promocję zdrowia w zakresie 
przeciwdziałania skutkom cukrzycy. Mieliśmy również przyjemność razem z Panią 
Przewodniczącą brać udział w uroczystości Złotych i Brylantowych Godów w Złocieńcu.  
To było bardzo wyjątkowe i wzruszające wydarzenie, kiedy właśnie to małżonkowie 
podziękowali sobie nawzajem za przeżyte wspólne lata i odnowili przyrzeczenia małżeńskie. 
No i oczywiście przyznane były medale. Miałam przyjemność przyznać medale w imieniu 
Prezydenta Rzeczypospolitej małżonkom za długoletnie pożycie małżeńskie. Od 24 września 
rozpoczęłam cykl spotkań z Radnymi poszczególnych okręgów wyborczych, których celem 
jest przedstawienie problemów zgłaszanych przez mieszkańców, a także pomysłów i planów 
na przyszłą działalność gminy. To dopiero początek. W następnym tygodniu będziemy  
kontynuować spotkania. Po zorganizowanym z mojej inicjatywy spotkaniu mieszkańców  
na terenie biogazowni w Złocieńcu, Polska Grupa Biogazowa wystosowała list podsumowujący 
to wydarzenie. Ten list opublikowaliśmy na stronie i Facebooku naszej gminy. Zapraszają 
 do stałego monitorowania ich działań. Wyznaczymy taką osobę  z urzędu do sprawowania 
takiego bezpośredniego nadzoru. Ja też do Państwa i na ręce Pani Przewodniczącej propozycję, 
żeby wybrać przedstawiciela. Zgłoszę się, żeby wybrać przedstawiciela do takiego nadzoru nad 
działaniami biogazowni. Jeszcze, szanowni Państwo, przyjdzie czas na podsumowanie tych 
wszystkich akcji społecznych, związanymi z pomocą rzeczową, zbiórkami, działalnością  
na terenie naszej gminy i tego, co się udało  zrobić dla powodzian. Ja zaproszę te wszystkie 
osoby aktywnie włączające się. Nie chcę w tej chwili wymieniać, ponieważ jest szeroka gama 
ludzi zaangażowanych. chciałabym w imieniu władz samorządowych ogromnie podziękować, 
Złocienianie są wielcy, potrafią się zmotywować, zmobilizować i bardzo szybko tej pomocy 
udzielić. Także ja jestem pod wrażeniem ogromu pracy, wysiłku, wkładu własnego. Przyjdzie 
czas na podsumowanie i zaproszę też Państwa Radnych do tego, żebyśmy mogli wspólnie tym 
zaangażowanym podziękować. Dziękuję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar: 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania do Pani Burmistrz? 
Nie widzę. 
 
 

Punkt 5: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny Waldemar Buca (Przewodniczący komisji rewizyjnej):  



Komisja Rewizyjna odbyła jedno posiedzenie w dniu 19 września, podczas którego ustaliła 
harmonogram kontroli wydatków na inwestycje drogowe w Gminie Złocieniec, 
wykorzystywanych w budżecie gminy w 2023 roku i ustaliła następne posiedzenie komisji  
na 17 października bieżącego roku. Dziękuję. 
 
Radna Renata Kawa-Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 
Odbyła jedno posiedzenie  w dniu 9 września 2024 roku, podczas którego przeanalizowała 
skargę na Burmistrza Złocieńca. Wyjaśnień udzielił Pan Jacek Szadzewicz, Zastępca 
Burmistrza Złocieńca. Następnie komisja przygotowała  projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia tejże skargi. Projekt wyżej wymienionej uchwały znajduje się w porządku obrad 
dzisiejszej sesji. Dziękuję. 
 
Radny Michał Jakubowski (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu): 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu odbyła jedno posiedzenie w dniu 24 września 2024 

roku, tematach: punkt 1. Analiza i opiniowanie projektów uchwał oraz punkt 2, sprawy bieżące. 

W posiedzeniu komisji udział wzięli: Pani Małgorzata Głodek Burmistrz Złocieńca, Pan Jacek 

Szadzewicz Zastępca Burmistrza Złocieńca, Pani Marta Żdanowicz główna księgowa Urzędu 

Miejskiego w Złocieńcu, Pani Ewelina Florczak, Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami 

 i Ochrony Środowiska oraz jeden mieszkaniec Złocieńca. Komisja wysłuchała szczegółowych 

wyjaśnień do projektów uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 - druk nr 68; 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 

2024-2032 - druk nr 69; 

3) zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru jednej z określonych w art. 6 ust. 1 i 2 ustawy  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, metod ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na których  zamieszkują mieszkańcy, 

ustalenie stawki takiej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności 

przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości, stawki opłaty 

podwyższonej oraz ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

to jest - druk nr 54. 

 
Radna Aneta Kuszmar  (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Komisja zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa publicznego Przewodniczący Komisji 
Pan Radny Roman Cyc jest nieobecny. Proszę w zastępstwie Panią Radną Romanę 
Kowalewicz. 
 
Radna Romana Kowalewicz (Członek komisji zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa 
publicznego ): 
Komisja bezpieczeństwa i zdrowia publicznego nie obradowała. 
 
 



Radna Romana Kowalewicz (Przewodnicząca komisji edukacji, sportu i turystyki): 
Komisja edukacji, kultury, sportu i turystyki odbyła jedno posiedzenie W dniu 23 czerwca 
 w tematach: sprawy bieżące, w tym analiza  materiałów na sesję i rozmowy na temat oferty 
klubów sportowych z terenu miasta i gminy. Poruszaliśmy również tematy związane  
z segregacją odpadów, z infrastrukturą sportową na terenie...  i ze sposobami finansowania 
 i  kolejny temat, o którym rozmawialiśmy, to była również działalność kulturalna i rekreacyjna 
na terenie naszej gminy. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Radosław Pokutyński  (Przewodniczący komisji wsi i rolnictwa): 
Komisja wsi i rolnictwa odbyła jedno posiedzenie w dniu 3 września 2024 roku w tematach: 
świetliczanki ze świetlic wiejskich w Gminie Złocieniec, hydranty na terenie sołectw, 
ograniczenie prędkości w miejscowości Siecino, fotowoltaika na terenie sołectw, biogazownia 
w Darskowie oraz wnioski do budżetu gminy na rok 2025. W związku z tematem działalności 
świetlic wiejskich oraz zatrudniania świetlicowych, informacji udzielały pracownice 
Złocienieckiego Ośrodka Kultury. Komisja wystąpiła do Pani Burmistrz o udostępnienie 
komisji dokumentu z przeprowadzonego audytu, w którym znajdują się między innymi 
informacje na temat formy zatrudniania świetlicowych w świetlicach wiejskich. Komisja 
ponowiła również swój wniosek z dnia 17 czerwca bieżącego roku w sprawie wyznaczenia  
pracownika ZWiK  na czas kontroli przez Komisję wsi i rolnictwa hydrantów na terenie sołectw 
w Gminie Złocieniec. Komisja wyraziła swój sprzeciw w sprawie rozbudowy lub budowy 
nowej biogazowni oraz farm fotowoltaicznych na terenie Gminy Złocieniec oraz komisja po 
przeanalizowaniu potrzeb poszczególnych sołectw w temacie zatrudnienia pracowników 
gospodarczych na terenie sołectw w 2025 roku, przekazała propozycje do projektu budżetu  
 na 2025 rok do rąk Pani Burmistrz. Dziękuję. 
 
Radna Aneta Kuszmar (Przewodnicząca komisji organizacyjnej): 
Komisja organizacyjna obradowała 1 raz w okresie międzysesyjnym. Posiedzenie komisji 
odbyło się 18 września. W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani Burmistrz Małgorzata 
Głodek, Zastępca Burmistrza Pan Jacek Szadzewicz oraz Sekretarz Pan Jacek Brzozowski. 
Komisja obeszła pomieszczenia, w których pracują urzędnicy Urzędu Miejskiego w Złocieńcu 
w celu zapoznania się z warunkami ich pracy. Pani Burmistrz udzieliła szczegółowych 
odpowiedzi i wyjaśnień na pytania członków komisji. Komisja pracowała nad porządkiem 
obrad dzisiejszej sesji. Członkowie komisji zapoznali się  z materiałami na sesję  
i z korespondencją kierowaną do Rady Miejskiej. Komisja zaproponowała także projekt 
uchwały w sprawie  regulaminu trybuny obywatelskiej.  
 
 
Punkt 6: Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru jednej z określonych w art. 6j ust. 1 i 2 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, metod ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy, ustalenia stawki takiej opłaty, stawki opłaty za pojemnik 
lub worek o określonej pojemności przeznaczony  do zbierania odpadów 
komunalnych na terenie nieruchomości, stawki opłaty podwyższonej oraz 



zryczałtowanej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi, druk 
nr 54; 
 

Ewelina Florczak (Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami  i Ochrony Środowiska); 
Dzień dobry. Szanowni Państwo, zmiana stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
wynika ze wzrostu cen za ich zagospodarowanie. Obliczana jest na podstawie kwoty 
zagospodarowania odpadów komunalnych z ostatnich 12 miesięcy, kwota ta wynosiła 3 mln 49 
tys. 21 zł. Koszty utrzymania PSZOK-u, czyli Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów, to było 
45 tys. zł rocznie, a także koszty odbioru i transportu odpadów komunalnych na kwotę 2 mln 
700 tys. 4 zł 48 gr. Łączna kwota kosztów funkcjonowania gospodarki odpadami  wynosiła 5 
mln 798 tys. 505 zł,  podzielona przez 12 tys. 197  osób, które na dzień 31 sierpnia mamy 
zgłoszone jako osoby zadeklarowane w systemie Respons, które korzystają z gminnego 
systemu, podzielone przez 12 miesięcy wyszło, drodzy Państwo 39,61 zł, kwota jest 
zaokrąglona do 40 zł i o podjęcie takiej uchwały proszę. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (12 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 

1 głos wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr IV/50/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie 

wyboru jednej z określonych w art. 6j ust. 1 i 2 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach, metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, ustalenia stawki takiej opłaty, stawki 

opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności przeznaczony  do zbierania odpadów 

komunalnych na terenie nieruchomości, stawki opłaty podwyższonej oraz zryczałtowanej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnej Pawłowskiej Barbary, która 
wstrzymała się od głosu  (podczas głosowania był nieobecny Radny Cyc Roman, Kozak 
Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi w Gminie Złocieniec, druk nr 55; 
 

Ewelina Florczak (Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami  i Ochrony Środowiska): 
Drodzy Państwo, zmiana opłaty z góry podyktowana jest potrzebą bilansowania się systemu 
gospodarki odpadami. Na dzień dzisiejszy z systemu uciekł nam jeden miesiąc, bo termin 
płatności za czerwiec mieliśmy w lipcu. Chcemy uniknąć ponownej straty miesiąca, gdzie 
termin płatności za grudzień będzie przypadał w styczniu, dlatego proszę Państwa o zmianę tej 
uchwały. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym  (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/51/2024 zmieniającą 

uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w Gminie Złocieniec. 



Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 

3) W sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w sąsiedztwie 
pomników przyrody w Parku Żubra w Złocieńcu – druk nr 56;  

 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowna Pani Przewodnicząca,  szanowni Panie i Panowie Radni, doskonale wiemy,  
że Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego i Samorząd Województwa  
Zachodniopomorskiego na terenie naszej gminy  zamierza zrealizować ścieżki rowerowe 
łączące północ z południem i wschód z zachodem. Jedna z tych ścieżek rowerowych przebiegać 
będzie przez Park Żubra, w którym usytuowany jest,  jak wszyscy doskonale wiemy, jeden 
 z cenniejszych pomników przyrody w gminie, w powiecie, w województwie, a może nawet  
w zakresie szerszym, bo takich bindaży, jak jest Złocieńcu,  jest naprawdę niewiele, bo wiemy  
o 3 z tego co mnie pamięć może nie myli, tak. Na początku tego roku Gmina Złocieniec 
wyraziła zgodę na realizację zamierzenia,  polegającego na tym,  że od  ul. Cieszyńskiej, przez 
alejki Parku Żubra do nowego mostu będzie wykonywana całkowicie nowa nawierzchnia. Jak 
zdają sobie Państwo sprawę, pomniki przyrody, a takim niewątpliwie jest Aleja Grabowa, żeby 
wykonać jakiekolwiek roboty budowlane przy tym pomniku przyrody, niezbędne jest 
określenie warunków, na których wykonawca może to przedsięwzięcie prowadzić. W czasie 
niedawnych rozmów, rzeczywiście stwierdzone zostało, że należałoby zapytać Państwa, bo tak 
stanowi przepis prawa o stanowisko dotyczące, czy te roboty mogą być prowadzone. Jak 
zwrócą Państwo uwagę, ten pomnik przyrody został ustanowiony w 1995 roku, tak że już jakiś 
czas temu, niemniej jednak, żeby wprowadzić ochronę tego, co jest bardzo cenne, na wniosek 
Zarządu Dróg Wojewódzkich, przedstawiam... mam Państwu przedstawić propozycję ustalenia 
tych warunków, na podstawie których mogą być wykonane te roboty budowlane. Te warunki 
zostały przedstawione oczywiście przez wykonawcę, zweryfikowane przez nas, jako 
pracowników Urzędu Miejskiego. Jak Państwo zwrócą uwagę, w załączniku do tej uchwały są 
wskazane szczegółowe warunki realizacji tej inwestycji. Niewątpliwie ta inwestycja będzie 
prowadzona pod nadzorem przyrodników. Zakazuje się niszczenia, wycinania i uszkadzania 
drzew. Drzewa należy odpowiednio zabezpieczyć przed uszkodzeniem. Prace w obrębie 
korzeni należy prowadzić wyłącznie ręcznie, z wyłączenie sprzętu mechanicznego w postaci 
koparek. Nie należy składować materiałów budowlanych w okolicach koron oraz korzeni 
drzew.  No  i oczywiście trzeba zapewnić odpowiednią przepuszczalność wody do podłoża 
gruntowego. Transport materiałów ma odbywać się transportem wyłącznie lekkim. Nie jest to 
inwestycja Gminy Złocieniec, niemniej jednak wszyscy zabiegamy o to, żeby w naszej gminie 
było robione dużo. Cieszymy się, że Marszałek  Województwa Zachodniopomorskiego 
 i Samorząd Województwa chce inwestować u nas, dlatego podjęcie tej uchwały ustalającej 
warunki realizacji tego  przedsięwzięcia jest konieczne. Ja tylko przypomnę, a może  wskażę  
i opiszę, że zakres robót budowlanych, jeśli chodzi o przekrój, będzie obejmował zrywanie tej 
nawierzchni asfaltowej  i wykonanie odpowiednich warstw, które zakończą się kostką 
betonową typu starobruk,  czyli nie taką zwykłą kostką, a tą kostką o fazowanych brzegach. 
Jeśli są jakieś pytania z przyjemnością odpowiem. 



Radny Edward Herbut :  
Rozmawiałem właśnie z Panem Zastępcą na ten temat, odnośnie tej Alei Grabowej i ze względu 
na to, że będzie tam jednak ta ścieżka rowerowa. No musi być to jakoś utwardzone i tutaj ten 
bruk z kamienia  naturalnego, no może być, chociaż on mi się nie podobał, bo ja proponowałem 
jednak zrobić to utwardzenie, takie inne, które są w innych parkach robione, ale może być  
te utwardzenie. I rozmawiałem z Panem Zastępcą, że należałoby jednak dodatkowo, żeby był 
dostęp wody do tych korzeni, żeby  je utrzymać w dłuższym stanie, robi co 10m przynajmniej 
te kratki takie ściekowe, odwadniające w poprzek właśnie tej drogi, żeby ta woda  po prostu w 
te kratki spływała i spływała do korzeni, pod ten starodruk. Także no taka moja uwaga i taka 
moja propozycja, żeby jednak w projekcie uwzględnić ten temat, no inne ścieżki, no to już 
 z Panią Burmistrz rozmawialiśmy i też się zgodziliśmy,  co do tych ścieżek, że będą one tam 
inaczej robione. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Waldemar Buca: 
Ja mam pytanie, czy ścieżka rowerowa będzie  poprowadzona Aleją Grabową,  czy będzie 
 tą drugą taką główną aleją, co jest w Parku Żubra? Bo ja jestem za tym, żeby wyremontować 
nawierzchnię ścieżki Alei Grabowej, ale żeby raczej rowery  nie jeździły po tej ścieżce, tylko 
tam właśnie obok co jest. 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
W zakresie tego przedsięwzięcia, tak jak wskazywałem, będzie wykonywany ten odcinek Alei 
Parkowej, nie myląc z ul. Ogród Pałacowy od ul. Cieszyńskiej, przez alejkę, biegnącą przy 
gospodarstwie rolnym, przy Alei Grabowej w dół i prosto do mostku. Nie ukrywam, że  
 w budżecie mamy przewidziane też środki na wykonanie dokumentacji technicznej, dotyczącej 
całego Parku Żubra i cały Park Żubra jest jednym z przedsięwzięć w ramach Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych. Tak że nawierzchnie pozostałych alejek będą już wyłącznie w naszej 
gestii, jako gminy i tam inwestorem będzie gmina. Tu niemniej jednak punktem,  czy 
podmiotem decydującym jest samorząd województwa, tak że nie chciałbym, żebyśmy w tym  
gronie ustalili jakieś szczególne, dodatkowe, uciążliwe  warunki, bo po prostu może się 
wydarzyć w ten sposób, że niekoniecznie to przedsięwzięcie będzie realizowane w Złocieńcu,  
no bo dużo jest chętnych  na to, żeby takie rzeczy były budowane w innych gminach. 
 
Radny Waldemar Buca: 
 Ja wiem, że to jest  w ramach w tej chwili tej ścieżki, żeby połączyć ścieżkę, która prowadzi 
do Połczyna z tą ścieżką do Wałcza. Tylko mi chodzi o to, czy muszą koniecznie rowery jeździć 
po Alei Grabowej, czy nie mogą obok, w przyszłości, bo ja jestem za tym, żeby przeznaczyć 
pieniądze, jeżeli są pieniądze, to powinniśmy zagłosować jednak na remont tej ścieżki. 
 

Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Pieniędzy nie przeznaczamy  żadnych z budżetu gminy. Co prawda, inwestycję jako całościową 
dofinansowujemy jakąś kwotą, tam około 200 tys. zł, niemniej jednak no tutaj mamy  
tą sytuację, nie wyobrażam sobie, bo Aleja Grabowa dlatego jest aleją, żeby można było pod 
nią przejść i przejechać rowerem, także czy uciążliwością wielką jest to, że to będzie ścieżka 
rowerowa? Nie jestem do końca też przekonany. 



 

Radny Waldemar Buca: 
Dobrze. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym  (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/52/2024 w sprawie 
uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w sąsiedztwie pomników  przyrody w Parku 
Żubra w Złocieńcu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

4) W sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy - druk nr 57; 

 
 

Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Operator systemu dystrybucyjnego  energii elektrycznej poprosił nas o wyrażenie  zgody 
 na umieszczenie w drogach wewnętrznych, niebędącymi drogami publicznymi, zgody   
na umieszczenie  urządzeń w swoich drogach. Mają Państwo wymienione enumeratywnie 
lokalizacje poszczególnych urządzeń. Oczywiście dotyczy to zwolnienia z obowiązku 
przetargowego zawarcia umowy dzierżawy i ta umowa będzie zawarta na czas nieokreślony. 
Na sesji czerwcowej, jak i w sesjach wielu poprzednich było głosowane wiele takich uchwał, 
jak szanowni Radni zwrócicie uwagę, zwykle było tak, że każda działka była osobną uchwałą 
głosowana. Teraz mamy pewne novum, głosujemy blokowo tutaj. Jeśli jest konieczność 
przybliżenia poszczególnych lokalizacji tych urządzeń z przyjemnością to opracuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/53/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 

5) Zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu określającego dla nauczycieli 
poszczególnych stopni awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
gminę Złocieniec wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego oraz za warunki pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania tych 
dodatków, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 
wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy,  
z wyłączeniem świadczeń z zakładowego funduszu świadczeń socjalnych, o którym 
mowa w art. 54 ust. 5 ustawy Karta Nauczyciela – druk nr 58; 



 
 

Pani Kamila Waszczyk (Inspektor ds. Oświaty w Referacie Spraw Społecznych i Zdrowia): 
Projekt uchwały został uzgodniony  ze Związkami Zawodowymi Nauczycieli, ze Związkiem 
Nauczycielstwa Polskiego. Projekt zawiera następujące zmiany. Usunięto zapis uzależniający 
prawo do dodatku motywacyjnego dla nauczycieli i dyrektora po przepracowaniu przez nich 
 co najmniej 6 miesięcy w szkole. Zmieniono okres, po którym następuje przyznanie dodatku 
funkcyjnego w stawce przysługującej dyrektorowi z 3 miesięcy na okres od 1 dnia miesiąca 
kalendarzowego następującego po miesiącu, w którym nastąpiło powierzenie pełnienia 
obowiązków w przypadku powierzenia wicedyrektorowi pełnienia obowiązków dyrektora. 
Usunięto zapis uzależniający przyznanie nagrody ze środków funduszu nagród od 
przepracowania w szkole przez nauczyciela co najmniej roku. Usunięto również zapis 
uzależniający przyznanie nagrody dla nauczyciela lub dyrektora od uzyskanej oceny pracy. 
W tym zakresie dostosowano wzór wniosku o przyznanie nagrody, stanowiący załącznik do 
uchwały. Nie zmieniono kryteriów przyznania nagród, ale doprecyzowano zapis poprzez 
wprowadzenie warunku spełnienia co najmniej jednego kryterium. Dotychczasowe brzmienie 
mogło być interpretowane jako konieczność spełnienia wszystkich kryteriów łącznie. Trwają 
jeszcze prace nad regulamin wynagradzania w zakresie wysokości dodatków, ponieważ musi 
być to dobrze przepracowane przez szkołę, obliczone, żebyśmy wiedzieli, jakie będzie 
stanowiło obciążenie dla budżetu. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/54/2024 zmieniającą 
uchwałę w sprawie regulaminu określającego dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Złocieniec wysokość stawek dodatków: 
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 
przyznawania tych dodatków, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 
nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, z wyłączeniem świadczeń  
z zakładowego funduszu świadczeń socjalnych, o którym mowa w art. 54 ust. 5 ustawy Karta 
Nauczyciela. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 

6) W sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 59; 
 

Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, chciałem prosić  Państwa o zgodę na zbycie nieruchomości, której wartość 
przekracza 200 tys. Mamy taką uchwałę z 2008 roku, zgodnie z którą Burmistrz może zbywać 
bez zgody Radnych nieruchomości o wartości mniejszej niż 200 tys., zgodnie z operatem 
szacunkowym nieruchomość, która położona jest przy skrzyżowaniu ul. Połczyńskiej z ul. 
Cieszyńską w stronę głównego punktu zasilania, zgodnie z tym operatem szacunkowym 
sporządzonym przez uprawnionego  rzeczoznawcę majątkowego, wartość ta wynosi 248 tys. 



900 zł brutto. W związku z tym istnieje konieczność proszenia Państwa o wyrażenie zgody na 
zbycie takiej nieruchomości. Nieruchomość, zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego, przeznaczona jest pod usługi. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/55/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 

7) W sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego – druk nr 60; 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, przedmiotem tej uchwały jest również zbycie nieruchomości, tym razem 
lokalu mieszkalnego. Dokładnie te zasady zbycia, co w przypadku poprzedniej uchwały. 
Mamy nieruchomość, nieruchomość lokalową,  którą chyba pierwszy raz w historii gminy 
przekracza 200 tys. zł, dlatego podjęcie uchwały zezwalającej na sprzedaż w trybie 
bezprzetargowym dla najemcy lokalu komunalnego,  tego lokalu jest również konieczne. 
Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/56/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 

8) W sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego – druk nr 61;  

Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, sytuacja jest analogiczna, jak przy poprzedniej uchwale, tylko przedmiotem 
poprzedniej uchwały, czego nie powiedziałem,  był lokal przy ul. Połczyńskiej 3, przedmiotem 
obecnie procedowanej uchwały jest lokal przy  ul. Bohaterów Warszawy 21-23, również jego 
wartość przekracza 200 tys. zł, dlatego i w związku z tym, żeby  sprzedać go najemcy, 
konieczne jest podjęcie uchwały. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/57/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 

9) W sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości na rzecz jej 
użytkownika wieczystego – druk nr 62;  



 
 Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, Gmina Złocieniec jest własnością nieruchomości  przy ul. Drawskiej 18a, 
to taka była hurtownia materiałów budowlanych. Tam jest użytkownik wieczysty, który 
wystąpił do Gminy Złocieniec jako właściciela tej nieruchomości o sprzedaż prawa własności 
dla tego użytkownika wieczystego. Wartość tej nieruchomości, którą zamierzamy sprzedać dla 
tego użytkownika wieczystego również przekracza 200 tys. zł, dlatego podobnie jak w 3 
poprzednich  przypadkach, przy sprzedaży nieruchomości powyżej 200 tys. Rada Miejska musi 
wyrazić,  bądź nie wyrazić zgody  na zawarcie tej umowy.  
Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/58/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości na rzecz jej użytkownika wieczystego. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

10)  W sprawie zgody na obciążenie nieruchomości ograniczonym prawem 
rzeczowym – służebnością przesyłu – druk nr 63;  
 

Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, przedmiotem uchwały jest tym razem ograniczone prawo rzeczowe 
 w postaci służebności przesyłu ustanowione na rzecz operatora publicznego, przesyłającego 
energię elektryczną. Służebność ta dotyczy nieruchomości położonej w Cieszynie. Jest to były 
nasyp autostradowy przy ścieżce rowerowej. Tutaj mamy sytuację, jest to zaznaczone  
na załączniku do uchwały oczywiście, wartość całej nieruchomości jest wyższa niż 200 tys.  
W związku z tym, tak samo jak w poprzednich 4 uchwałach, Burmistrz samodzielnie nie może 
sprzedać tej decyzji i może to zrobić tylko i wyłącznie za zgodą Rady Miejskiej. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym  (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/59/2024 w sprawie zgody 
na obciążenie nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym – służebnością przesyłu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

11)  W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec obszaru  
w miejscowości Cieszyno „Wyspa Ostrów” – druk nr 64 ; 

 



Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obowiązujący dla 
naszej perły w koronie chyba, jaką jest wyspa Ostrów ma już swoje lata, był uchwalony w 2006 
roku. Od tego czasu pewne parametry,  dotyczące wysokości zabudowy, kątu nachylenia dachu, 
rodzaju połaci dachowych uległy pewnym zmianom i rzeczywiście nie można kształtować  
na podstawie tego miejscowego planu pewnej nowatorskiej zabudowy. Mamy od pewnego 
czasu sytuację taką, gdzie właściciele nieruchomości, położonych na wyspie, no twierdzą 
 i chyba im wierzę, że poprawa tych parametrów spowodowałaby to, że przystąpiły by do 
realizacji  inwestycji tak długo oczekiwanej na tych gruntach prywatnych na wyspie, bo te 
grunty publiczne, będące własnością gminy rządzą się innymi prawami. W związku z tym, żeby 
właściciel tej nieruchomości stał się w końcu inwestorem, a nie tylko rolnikiem, dlatego 
chcieliśmy spróbować, żeby te parametry dotyczące realizacji obiektów kubaturowych 
poprawić, zwiększyć. Nie za dużo oczywiście, bo pamiętajmy, że jest to...występuje tam kilka 
form ochrony przyrody. W związku z tym na etapie uzgadniania projektu i zmiany miejscowego 
planu będziemy to konsultować z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska, który 
zapewne będzie jakby niekoniecznie chciał, żeby wprowadzić  te zmiany. Niemniej jednak 
należy spróbować. Może akurat się uda. Dlatego konieczne jest, żeby móc to sprawdzić, czy 
będzie  to możliwe, czy nie, konieczne jest przystąpienie do miejscowego planu. Oczywiście, 
tak jak Rada Miejska przystępuje do sporządzania miejscowego planu, Burmistrz prowadzi 
procedurę planistyczną, która kończy się również przedstawieniem Radzie Miejskiej wyników 
prac do zatwierdzenia. Tak że tak jak dzisiaj zaczynamy, moglibyśmy zacząć pewną pracę,  
to też skończymy tą pracę w formie uchwały, zatwierdzającą te zmiany miejscowego planu.  
Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/60/2024 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Złocieniec obszaru w miejscowości Cieszyno „Wyspa Ostrów”. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

12)  W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Drawskiemu na 
realizację zadania publicznego – druk nr 65  

 

Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, w okresie międzysesyjnym Starosta Drawski wystąpił z wnioskiem  
o udzielenie pomocy finansowej na realizację przebudowy ul. Brzozowej. Zwykle bywa tak, że 
ten wkład własny, który przypada na powiat drawski jako inwestora, dzielony był po połowie 
 i pół partycypowała gmina, a pół powiat drawski. Przy ul. Brzozowej było inaczej. Tam była 
uprzednio wykonana kanalizacja deszczowa wyłącznie  na koszt Gminy Złocieniec, a powiat 
realizować miał nawierzchnię. W trakcie realizacji tych robót budowlanych związanych 



 z nawierzchnią, niestety projektanci w jakiś sposób nie przewidzieli tego, że studnie kanalizacji 
deszczowej będą odsunięte od krawężnika o 0,5 m, 20-30 cm. Tych studni było około 20. 
Drugim elementem dodatkowym, który się pojawił, to jest wykonanie  przejścia dla pieszych  
na ul. Brzozowej do ul. Leśnej. Koszt tych robót budowlanych dodatkowych to było 115 tys. 
970 zł i 93 gr. Starosta wystąpił z prośbą o dofinansowanie i udzielenie pomocy w wysokości 
połowy tych kosztów, czyli kwoty 57 tys. 985 zł i 46 gr. Dotacja oczywiście zostanie udzielona, 
jeśli Państwo wyrażą na to zgodę, w formie umowy zawartej z powiatem.  Dziękuję bardzo 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (12 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 1 głos “wstrzymujący się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/61/2024 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Drawskiemu na realizację zadania publicznego. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnego Rudy Paweł, który wstrzymał 
się od głosu  (podczas głosowania był nieobecny Radny Cyc Roman, Kozak Grażyna - lista 
głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

13)  W sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Złocieńca – druk 
66  
 

Pani Renata Kawa-Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 
Komisja skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Złocieńcu w dniu 9 września 2024 roku 
przeanalizowała skargę oraz złożone na piśmie wyjaśnienia, a także wysłuchała wyjaśnień  
w tej sprawie Zastępcy Burmistrza Złocieńca i uważa skargę za bezzasadną, argumentując 
swoją opinię tym, iż w trakcie roku były dokonywane prace,  mające na celu poprawę stanu 
technicznego nawierzchni drogi dojazdowej do nieruchomości skarżącej. Ograniczone środki 
finansowe gminy nie pozwoliły na gruntowny remont drogi, a niesprzyjająca aura - ulewne  
deszcze sprawiły, że efekt bieżących napraw jest niezadowalający. Odnośnie zarzutu skarżącej, 
że nie otrzymała odpowiedzi  na składane w marcu, kwietniu i lipcu wnioski do gminy  
 w sprawie remontu przedmiotowej drogi, to odpowiedź została udzielona w dniu 21 sierpnia 
bieżącego roku. Podkreślić należy fakt, że wnioski o remonty dróg nie podlegają rozpatrzeniu 
w trybie przepisów kodeksu postępowania administracyjnego, a co za tym idzie, nie stosuje się 
do ich rozpatrzenia terminów przewidzianych w przepisach. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym  (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/62/2024 w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Złocieńca. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

14)  W sprawie zasad i trybu funkcjonowania trybuny obywatelskiej podczas sesji 
Rady Miejskiej w Złocieńcu – druk nr 67  



 

Aneta Kuszmar ( Przewodnicząca komisji organizacyjnej): 
Szanowni Państwo, na sesji w dniu 27 czerwca Rada Miejska dokonała zmian w Statucie 
Gminy Złocieniec, polegającej między innymi na tym, że w porządku obrad sesji umieszcza 
się punkt o tym, że mieszkańcy Złocieńca i Gminy Złocieniec będą mogli zabierać głos  
w ramach tak zwanej trybuny obywatelskiej. Zgodnie z przyjętymi regulacjami, Rada ma 
określić w odrębnej uchwale zasady i tryb funkcjonowania tej trybuny obywatelskiej. Dlatego 
też został przygotowany  projekt tej uchwały i proszę Państwa o głosowanie. 
Czy ktoś ma jakieś pytania? 
 
Radna Monika Kuczyńska-Kochana  
Pani Przewodnicząca może więcej powiedzieć, żeby... myślę o mieszkańcach, żeby wiedzieli, 
jak mają poruszać się w tej trybunie, bo tam mówimy o tym, że muszą  się zgłosić do Biura 
Rady, najpóźniej dzień przed sesją, może o tym więcej powiedzieć jeszcze? 
 
Aneta Kuszmar (Przewodnicząca komisji organizacyjnej): 
Myślę, szanowni Państwo,  jeżeli przyjmiemy tą uchwałę i wojewoda ją zaakceptuje, zostanie 
opublikowana w dzienniku i wejdzie w życie, to na pewno będziemy o niej informować  
w mediach społecznościowych i na stronie miasta Złocieńca, żeby mieszkańcy po prostu o tym 
wiedzieli, jak właśnie się tutaj poruszać. Może tak w skrócie, żeby tutaj nie przedłużać. Trzeba 
będzie faktycznie, przynajmniej na dzień przed sesją, zgłosić się w Biurze Rady, to zgłoszenie 
musi być pisemne, trzeba podać swoje imię, nazwisko, adres zamieszkania i opisać, co będzie 
przedmiotem wystąpienia podczas trybuny obywatelskiej. 
Jednorazowo na jedną sesję, nie więcej niż 10 osób będzie mogło się zapisać. Czas będzie 
również ograniczony. Wystąpienia do 5 minut. Trybuna jest po to, żeby zabierać głos istotny  
w sprawach,  dotyczących funkcjonowania gminy, istotnych dla jej mieszkańców. Trzeba 
zachować tutaj tajemnicę prawnie chronioną, w szczególności w zakresie ochrony danych 
osobowych. I takie wystąpienie powinno się odbywać z zachowaniem kultury słowa. Nie 
można nikogo obrażać ani ośmieszać. Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu może 
odebrać głos mieszkańcowi, który nie będzie się stosował do tych zapisów. To chyba w skrócie 
tyle. Dziękuję bardzo 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/63/2024 w sprawie zasad 
i trybu funkcjonowania trybuny obywatelskiej podczas sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
 
 



15)  W sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 – 
druk nr 68A  
 

 Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu); 
Szanowni Państwo, Wysoka Rado, przedłożony Państwu na druku nr 68A projekt uchwały jest 
odzwierciedleniem potrzeb zmian, jakie na dzień dzisiejszy widzimy, aby zapewnić realizację 
zadań. Patrząc na dochody, to zapewne  zwraca Państwa uwagę kwota 4 mln 865 tys. 449 zł 60 
gr zmniejszenia. Zmniejszenie to jest efektem aktualizacji harmonogramu wypłaty środków  
z tytułu dofinansowania inwestycji pod nazwą "Budowa wodociągu  i kanalizacji sanitarnej 
 z miejscowości Cieszyno do Siecina". Całkowita kwota środków z promesy zostanie 
otrzymana dopiero w 2025 roku, stąd ta zmiana. Zmiana ta ma oczywiście odbicie również  
w wydatkach. Wprowadzamy środki  w kwocie 291 tys. 120 zł z tytułu otrzymanego w formie 
refundacji dofinansowania zadania, zrealizowanego już w 2023 roku pod nazwą "Przebudowa 
pomostu na jeziorze Siecino w miejscowości Cieszyno". Wprowadzamy na dochody środki 
otrzymane z Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa z przeznaczeniem na budowę 
budynków mieszkalnych". Kwota niniejszego dofinansowania to 2 mln 188 tys. 569 zł i ma 
swoje odbicie w wydatkach, bowiem środki te od razu angażujemy  po stronie wydatków na 
nabycie udziałów w spółce SIM KZN. W dziale 754, rozdziale 75412, par. 6257 zwiększenie 
 o kwotę 1 mln 260 tys. zł Zwiększenie to dotyczy otrzymanego dofinansowania w ramach 
Funduszy Europejskich dla Pomorza Zachodniego  2021-2027 na zakup średniego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Złocieńcu. Wprowadzamy środki w łącznej  kwocie 128 tys. 
2 zł 93 gr otrzymane od Wojewody Zachodniopomorskiego tytułem zwrotu części wydatków 
zarówno bieżących i majątkowych, wykonanych w 2023 roku w ramach funduszu sołeckiego. 
Proponujemy Państwu również inne zmiany, które mają odbicie zarówno po stronie dochodów, 
jak i po stronie wydatków a stanowią między innymi środki z Funduszu Pomocy na dodatkowe  
zadania oświatowe, na świadczenia rodzinne,  na nadanie nr PESEL. Środki, które stanowią 
środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na dodatek gazowy, 
otrzymane z Ministerstwa Finansów środki z tytułu opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów 
alkoholowych w obrocie hurtowym, tak zwane udziały gminy ze sprzedaży małpek, 15 tys. 
 z tytułu dotacji celowej od Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego z tytułu grantów 
sołeckich, na wydatki na plac ogniskowy w Sołectwie Darskowo. W dziale 853, rozdziale 
85395 wprowadzamy dochody na kwotę 78 tys. 500 zł. To środki w ramach programu 
finansowanego z udziałem środków europejskich pod nazwą "Rodzinny Prolog". Gmina 
podpisała umowę partnerską na realizację projektu, którego celem jest stworzenie lokalnego 
klubu  rodzinnego, wsparcie dla kobiet w ciąży i rodzin z dziećmi do lat 5. Realizacja projektu 
potrwa do 2028 roku. Środki te wprowadzamy również po stronie wydatków. Jeśli chodzi  
o wydatki, to przedstawione zmiany są, można powiedzieć, swego rodzaju inwentaryzacją 
planu w odniesieniu do potrzeb. Mamy koniec miesiąca września, przed nami ostatni kwartał 
roku budżetowego. Dokonaliśmy analizy planu wydatków, stąd liczne zmniejszenia, 
zwiększenia zarówno bieżących, jak i majątkowych na poszczególnych liniach budżetowych. 
Takie najważniejsze zmiany w wydatkach, to właśnie ta dotacja dla powiatu drawskiego 30 tys. 
na dotację celową dla Gminy Stronie Śląskie. Wprowadzamy kwotę 15 tys. zł z przeznaczeniem 
na dofinansowanie zakupu Komendy Wojewódzkiej Policji w Szczecinie w postaci samochodu 



osobowego w wersji oznakowanej dla Komendy Powiatowej Policji w Drawsku Pomorskim. 
Wprowadzamy kwotę 30 tys. zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu dla Komendy 
Powiatowej Straży Pożarnej w Szczecinie w postaci pojazdu typu pick-up SLRR z agregatem 
gaśniczym wraz z wyposażeniem dla Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Drawsku 
Pomorskim. Wprowadzamy środki w wysokości  5 tys. 185 zł, stanowiące dotację, 
dofinansowanie zakupu  wyposażenia dla OSP Nowe Worowo. Zwiększamy wydatki o kwotę 
146 tys. zł w celu zakupu wyposażenia Domu Seniora na Osiedlu Budowo. Zwiększamy 
wydatki o 600 tys. zł na transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych. Liczne zmiany 
w przedsięwzięciach na sołectwach, zgodnie  ze złożonymi wnioskami. Zwiększamy również 
wydatki o 60 tys. zł celem zwiększenia dotacji podmiotowej dla Złocienieckiego Ośrodka 
Kultury na zadania własne statutowe, wynikające z aktywności w roku budżetowym 2024 
 i wprowadzamy nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą "Wymiana pokrycia dachowego 
budynku świetlicy wiejskiej  w Kosobudach". Prosimy Państwa Radnych o przyjęcie uchwały 
w sprawie dokonania zmian w budżecie, zgodnie z zaproponowanymi przez Burmistrza 
zmianami. Dziękuję bardzo. 
 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/64/2024 w sprawie 
dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

16)  Z mieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy 
Złocieniec na lata 2024 – 2032 – druk nr 69A  

 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu): 
Przedłożony Państwu na druku nr 69A projekt uchwały jest konsekwencją zmian, dokonanych 
w budżecie Gminy Złocieniec wcześniej przyjętą uchwałą w sprawie dokonania zmian  
w budżecie. Czytając objaśnienia do projektu niniejszej uchwały należy zauważyć,  
co najważniejsze, że dokonano zmniejszenia ogółem dochodów i wydatków. W okresie 
prognozy dokonano zmian w zakresie planowanych dochodów bieżących i majątkowych, jak 
również w okresie prognozy dokonano zmian w zakresie planowanych wydatków bieżących  
i majątkowych. Przychody ogółem w roku budżetowym zwiększono o 89 tys. 733 zł 57 gr 
i po zmianach wynoszą  13 mln 67 tys. 179 zł 14 gr. Rozchody w roku budżetowym nie uległy 
zmianie. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec obejmuje również 
zmiany w załączniku nr 2. Do załącznika nr 2 dodano dwa nowe przedsięwzięcia, a mianowicie 
"Rodzinny Prolog" oraz przeprowadzenie badań hydrogeologicznych na potrzeby lokalizacji 
nowego cmentarza".  Jeśli chodzi o zadania  istniejące już wcześniej w wieloletniej prognozie 
finansowej, to w związku ze zmianami w wydatkach zmieniają się również limity zobowiązań, 
limity wydatków na realizację ogółem zadania oraz łączne nakłady w takich zadaniach jak 
remont nawierzchni asfaltowej ul. Zdobywców Wału, budowa kanalizacji deszczowej, budowa  



wodociągu oraz kanalizacji z miejscowości Cieszyno  do Siecina i kilka innych. Wprowadzone 
zmiany w wykazie wieloletnich przedsięwzięć spowodowały zmianę horyzontu czasowego 
załącznika nr 2 do 2028 roku. Przyjęcie omawianej uchwały jest zasadne w odniesieniu 
 do wcześniej przyjętej uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. Dziękuję. 
 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/65/2024 zmieniającą 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na lata 2024 – 2032. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

17)  W sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie 
 z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła na terenie 
Gminy Stronie Śląskie we wrześniu 2024 roku – druk 70  
 

Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, no w ostatnich dniach, a może i godzinach nawet pojawiła się taka 
inicjatywa, żeby samorząd wsparł samorząd, który jest w potrzebie. Doskonale zdajemy sobie  
sprawę, to, co Pani Burmistrz wskazywała w uzasadnieniu do zmiany porządku obrad. Na 
południu Polski w związku ze skutkami powodzi jest morze potrzeb. Proponujemy, żebyście 
Państwo podjęli uchwałę, przegłosowali uchwałę o udzielenie dotacji celowej w wysokości 30 
tys. zł na rzecz Gminy Stronie Śląskie z wydatków bieżących na wydatki bieżące. Oczywiście 
kwota wewnątrz kierownictwa była szacowana różnie, można było dać więcej, można było dać 
mniej. Za miesiąc również mamy sesję, także możemy w określonych sytuacjach zastanowić 
się nad tym. Dlaczego Stronie Śląskie? No, z doniesień medialnych i z tego, co również 
widziałem na własne oczy, jest to miejscowość, siedziba gminy, która bardzo ucierpiała, 
dlatego też prosimy o przegłosowanie tej uchwały i umożliwienie przekazania pomocy 
finansowej dla powodzian. Dziękuję. 
 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Jak mogłabym dodać, myślę, że nie ma takiej kwoty, która byłaby totalnym naddatkiem do 
tego, co się tam zdarzyło. Każda forma pomocy będzie potrzebna. Jutro spotykamy się z grupą 
osób zaangażowanych w przygotowanie koncertu dla powodzian. W najbliższym czasie 
Państwu o tym powiemy. O akcji takiej społecznej, dzięki której będziemy zbierać właśnie 
również fundusze na ten cel i plus wsparcie, jeśli Państwo udzielicie, będzie nam oczywiście 
bardzo... będziemy wdzięczni  i myślę sobie, że samorządy, które będą wspierać samorządy 
poszkodowane, myślę, że to jest bardzo dobry proces do tego, żeby razem budować to, co 
zostało zburzone. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr IV/66/2024 w sprawie 



udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie z przeznaczeniem na usuwanie 
skutków powodzi, która wystąpiła na terenie Gminy Stronie Śląskie we wrześniu 2024 roku 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Cyc 
Roman, Kozak Grażyna) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

Punkt 7 : Komunikaty i oświadczenia. 
 
 
Radna Barbara Pawłowska: 
Szanowna Pani Burmistrz, problem jest w Kosobudach ze studzienkami deszczowymi. Tutaj 
chciałabym podziękować za szybką reakcję, pracownik urzędu studzienkę deszczową  oczyścił 
i podniósł troszeczkę, natomiast tutaj wodno-kanalizacyjne to już jest problem. Są 3 studzienki, 
bo zgłaszają  tu mieszkańcy też drogę na Linowno, które wymagają naprawdę przeczyszczenia, 
bo jest problem, bo zalewa posesje, ale przy okazji chciałabym też bardzo podziękować  
za super reakcję w sytuacji takiej lekko powodziowej w Lubieszewie na początku lipca, Pani 
Burmistrz i Panu Wiceburmistrzowi, ponieważ skoordynowane było to super. Z tego miejsca 
też chciałabym podziękować Mateuszowi Waszczykowi, czyli PSP w Drawsku Pomorskim 
 i wszystkim OSP  tutaj w gminie, które wzięły udział właśnie ratując ludziom mienie przede  
wszystkim w Lubieszewie, bo byli tam zalani. Teraz skoordynowane jest na tyle, że zapobiegło 
to ponownemu zalaniu,  czyli te wały przeciwpowodziowe. I z nadzieją w imieniu 
mieszkańców, że będziemy trzymać rękę na pulsie, iść w tym kierunku, żeby ta inwestycja, 
czyli naprawa tej drogi  i studzienki i tak dalej, to się odbyło w niedługim czasie, żeby ci ludzie 
mogli spokojnie spać, żeby się nie powtarzała ta sytuacja, żeby nie drżeli przy każdych  
deszczach ulewnych. Dziękuję ślicznie. 
 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Oczywiście, myślę, że nie najistotniejsze  jest to, żebyśmy tutaj sobie w tej chwili mówili,  
że stan  zagospodarowania, czy stan, który jest obecny na chwilę dzisiejszą jest zadowalający. 
Mamy wiele do nadrobienia. Mamy nie czyszczone studzienki. Teraz robimy to na bieżąco. 
Natomiast muszą nastąpić skoordynowane działania, bo to jest część dróg naszych gminnych, 
część powiatowych. Państwo będziecie też przed podjęciem decyzji, którą z dróg powiatowych 
wspólnie będziemy przyjmować do budżetu jako drogi priorytetowe, do tego, żeby już raz na 
zawsze zapomnieć o temacie, że komuś zalewa, ktoś traci mienie i drży z obawy i ze strachu.  
Dziękuję bardzo. 
 
 
 
Radny Waldemar Buca: 
Ja przede wszystkim chciałem podziękować strażakom ze Złocieńca za to, że pomagali ludziom 
w Lądka Zdroju. Mam podziękowania z hotelu Lido, gdzie ci strażacy nocowali i byli 
przyjmowani przez właścicielkę tego hotelu za darmo, czyli Pani właściciel hotelu pokryła 
koszty pobytu naszych strażaków, którzy przez 4 dni od 18 do 22 września prowadzili akcję 



pomocy właśnie w Lądku Zdroju. I chciałbym jeszcze poprosić, że jeżeli będzie taka 
możliwość, ale to będę z Panią Burmistrz rozmawiał, ze względu na to, że ten hotel udziela 
pomocy także osobom poszkodowanym przez powódź i innym, którzy biorą udział w akcji 
 i nie bierze z tego powodu żadnych pieniędzy, żebyśmy mogli, jeżeli ktoś  chce wspomóc  
po prostu, bo wiadomo, że kosztuje przyjmowanie ludzi za darmo, że jest to instytucja, która 
powinna zarabiać, a w tej chwili po prostu dzieli się tym, co ma. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Edward Herbut: 
Ja chciałem powiedzieć, że byłem na spotkaniu Pani Burmistrz 2 dni temu. Rozmawialiśmy na 
takie różne tematy, dotyczące właśnie, no, rozwoju,  upiększenia naszego miasta. Mi się bardzo 
spodobało, między innymi właśnie chodziło o teren tutaj, deptak, który tam będzie 
rewitalizowany, dużo zieleni tam ma być, kostka zmieniona. Bardzo fajnie to będzie i wiele, 
wiele w innych miejscach zieleni, która zieleń jest potrzebna, bo no niestety zieleń troszkę 
u nas w mieście, jak to się mówi, można powiedzieć zlikwidowano ją, a ona jest potrzebna 
 w tej chwili, tym bardziej, że są takie anomalie pogodowe, to i ta zieleń się przyda dla nas 
wszystkich, jak i dla aury pogodowej, tak i dla nas. I rozmawialiśmy na temat Parku Żubra  tak 
samo, właśnie między innymi chodziło o te ścieżki, też zgadzamy się z tym, że właśnie ścieżki 
będą. To już nie będą jakieś tam z płytek, czy tam z czegokolwiek, tylko jakiejś takiej... ziemia 
nie ziemia, ale żwir tam z masą jakąś, tak jak jest to w parkach innych, w Szczecinie, czy gdzieś 
tam, że to jest bardzo, bardzo dobra rzecz. A przy okazji właśnie,  tak jak wspomniałem, też 
właśnie ta Aleja Grabowa. No ja bym jednak mówił, że tam należałoby zrobić te odbiory 
spływu wody przez te kratki w poprzek tych właśnie... kamienia, żeby jednak te korzenie, tych 
grabów miały trochę więcej wody, bo inaczej to te graby no długo mogą nie pociągnąć. 
Pociągną, ale jeżeli będzie dobry park, no to dużo dłużej  i będzie to piękniej wyglądało. Tutaj 
z tym żeśmy się zgodzili i wiele takich innych rzeczy, między innymi też chodziło   
o rewitalizację jeziora Maleszewo. No tutaj konkretnej odpowiedzi nie ma, ale wiemy, że 
 w przyszłym roku będzie projekt już gotowy i coś tam będzie robione, tylko nie wszystko się 
tam dopowiedzieli, ja mam taką pewną dygresję, uwagę, że jak tam wcześniej chciałem zrobić, 
zagospodarować  ten teren, bo tam był wielki bałagan przy tym jeziorze, to wszyscy urzędnicy 
podpierali się uchwałą z 2004 roku tam chyba z kwietnia, że nie wolno nic robić, bo tam jest 
otulina parku krajobrazowego. Dopiero jak usiadłem do tej uchwały, znalazłem odstępstwa,  
w każdej uchwale są jakieś odstępstwa i tak dalej. Znalazłem, że jednak można, na cele 
publiczne to zrobić. Zostało to zrobione, ale teraz jeżeli chodzi o tą retencję. No dobrze, my 
zrobimy projekt, ale czy czasami nam właśnie ochrona środowiska później nie zastrzeże? 
 A tam jest otulina parku, a wy chcecie to jezioro, nie wiadomo co z nim zrobić, żeby nam tego 
nie zablokowali. I uważam, że należałoby w ogóle wystąpić, żeby cokolwiek przy tym jeziorze 
robić, coś dobrego, nowego, wystąpić o zmianę statusu tego terenu, czyli o zmianę jakby 
zagospodarowania przestrzennego tego terenu, bo tam jest otulina parku krajobrazowego  
i uważam, że otulina parku w miejscach zabudowanych, no, trochę utrudnia mieszkańcom 
korzystanie z tego i utrudnia dla urzędu, dla nas, dla Radnych cokolwiek tam zrobić, bo zawsze 
czymś blokują bo coś tam się nie podoba. Nie można tego postawić, nie można tamtego 
postawić. Tak że tutaj ja mam propozycję właśnie o wystąpienie jednak, żeby tą otulinę parku, 
no stamtąd jak gdyby zdjęli poza granice miasta. A ta otulina parku powstała przed chyba 2010 
rokiem. Wtedy w Kołobrzegu było spotkanie takie, bo to z Unii było narzucone, żeby te właśnie 



otuliny, te parki i tak dalej zrobić. Akurat ze Złocieńca nikt nie pojechał na to spotkanie i dla 
Złocieńca przywalili jak najwięcej terenów,  zabrali właśnie pod te otuliny. Dlatego mamy 
 z niektórymi sprawami problemy, żeby cokolwiek zrobić, bo to nam blokuje. I dlatego proszę 
właśnie, żeby jednak wystąpić o zmianę statusu tego terenu tam. I jeszcze taka sprawa jedna, 
którą też rozmawialiśmy na ten temat, ale chciałbym jeszcze tak publicznie to podkreślić, bo 
chodzi o mój wniosek, dotyczący zalewania naszej ul. Śląskiej i podtopienia tych pomieszczeń 
w budynkach na ul. Śląskiej. Z czego to wynika?  
Ja interpelację tutaj napisałem do tego i ja tu może przeczytam. Szczegóły są napisane tutaj. 
Pani Burmistrz to chyba ma, ale chciałem to publicznie  tak przedstawić. Dotyczy zalewania  
ul. Śląskiej i podtopień piwnic budynku na tej ulicy. W piśmie z dnia 16.09.2024 szczegółowo 
opisałem przyczynę zalewania ul. Śląskiej i podtopień piwnic, między innymi na niedrożne 
kratki spływu wód deszczowych lub ich brak na ulicy Parkowej i Cieszyńskiej, skąd woda ze 
spadkiem płynie w kierunku na ul. Śląską, natomiast kratka przy przepompowni na ul. Śląskiej 
jest  niewydolna do odbioru takiej ilości wody, gdzie dopływa i przepływa przez nią woda 
opadowa z trzech kierunków, o czym właśnie też wspomniałem, tam jest woda, która płynie 
tak, i z tych ulic z góry, z Parkowej i Cieszyńskiej na Śląską i płynie z Parku Żubra przez kanał 
tak samo i płynie i z drenażu poniemieckiego, który jest bardzo ważny, istotny i on funkcjonuje, 
i musi funkcjonować, bo bez niego wszystkie pomieszczenia, piwnice w budynkach byłyby 
ciągle zalewane przy najmniejszych opadach,  także ta kratka jest bardzo ważna. W pierwszym 
rzędzie powinna ona być zrobiona, powiększona. I ten przepływ powinien być bardzo duży, 
głęboki dlatego, że podczas dużych ulew przez drogę przepływają różne śmieci, nawet piasek, 
muł i tak dalej. I to zatyka ten cały przepływ później do jeziora. Już nie mówiąc o tym, 
 że wszystkie wejścia do jeziora też powinny być odsłonięte, bo te trzciny, które pozarastały 
też, no niestety, ale zatrzymują przepływ wody do lustra wody, tak samo jak i odpływ z jeziora 
również, też nie może tam woda odpłynąć, bo tam jest zarośnięte trzciną. Nie ma przepływu 
tam pod tą ul. Łąkową, tam powinna być zasuwa zrobiona i rów, który idzie od ul. Łąkowej do 
Drawy z powrotem bo jest całkowicie  niewidoczny, zarośnięty. To musi być drożne, żeby to 
funkcjonowało wszystko tutaj, tak że tutaj to i w tej chwili jest pilna sprawa, jeżeli chodzi   
o pomost, bo ten pomost jest tak zarośnięty trzciną w tej chwili, że on będzie gnił i no to Pani 
Burmistrz mówi, że jak będą przymrozki, no chociaż koło pomostu, żeby jak najprędzej tą 
trzcinę wyciąć, żeby po prostu no ten pomost jeszcze ratować i jego pomalować, a później 
resztę robić już przy tej retencji. I jeszcze ostatnia sprawa tylko, chciałbym wspomnieć  
 o chodniku na ul. Śląskiej. Tylko odcinek, nie cały chodnik,  ale odcinek ten od krzyżówki 
Cieszyńska, Staszica tutaj na Śląską, 80 m tam gdzieś jest jego do przepompowni. On trochę 
makabrycznie wygląda, no i jego by trzeba było zrobić. Ja już nie mówię o całym chodniku, 
tam ewentualnie poprawić płytki i tak dalej, ale tutaj by trzeba było ten chodnik naprawdę 
zrobić. No to bym miał tyle. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Jarosław Sobczak. 
Pani Burmistrz, pięknie uporządkowano placyk tam po wyburzeniu sklepu przy deptaku, tylko 
jest kwestia tego rodzaju. Żeby ten placyk był funkcjonalny, to powinny istnieć do niego drogi 
dojazdowe z prawdziwego zdarzenia, a nie ścieżki takie, które powiedzmy, wydeptali czy 
wyjeździli sobie mieszkańcy dojeżdżający tam do swoich posesji, do swoich garaży. I być może 
warto by było pomyśleć właśnie o stworzeniu takiej przynajmniej z jednej strony drogi 



dojazdowej z prawdziwego zdarzenia. A druga sprawa, to prosiłbym o przejrzenie alejki tej 
promenady wzdłuż rzeki Drawy, bo w pewnych miejscach ta alejka może spłynąć do rzeki. 
Zaczynają się jesienne słoty  i przy takich porządnych ulewach to wszystko może ulec  
dewastacji. Dziękuję. 
 
Radny Waldemar Buca: 
Także już w tej chwili trochę w innej dziedzinie. Otrzymałem odpowiedź z Ministerstwa 
Infrastruktury, że od 2026, tutaj po linii 210, czyli Szczecinek, będą jeździły pociągi Intercity,  
łączące Szczecin z Gdynią. To będą 4 pociągi na dobę. Także taka dość interesująca informacja. 
I to będą te właśnie hybrydy, które Intercity kupuje, w tej chwili to będzie 35 hybryd i część 
będzie przeznaczona na linię naszą, tutaj dwa połączenia będą łączone w Chojnicach  
 z połączeniem z Gorzowa Wielkopolskiego do Gdyni, a 2 będą bezpośrednie bez połączenia, 
czyli bez łączenia dwóch składów. No i mam jeszcze taką tutaj  interpelację, dotyczącą rowu 
takiego nieszczęsnego między targowiskiem, a rzeką Drawą jest w tej chwili bardzo zarośnięty 
ten rów. I ze względu na to, że mamy coraz więcej opadów i będzie coraz więcej tych opadów, 
bo jest jesień i zaraz będzie zima, należy to wyczyścić, dlatego mam interpelację do Wód 
Polskich, żeby dokonały czyszczenia tego rowu, bo ten rów należy do nich, z tego co się 
orientuję. Panie Burmistrzu, zgadza się? 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Znaczy powiem tak, obowiązek  utrzymania rowów melioracyjnych spoczywa na właścicielu 
gruntu. W tym wypadku cały ten rów melioracyjny jest na gruncie będącym własnością 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Mieliśmy też w czasie, tym okresie w czasie 
międzysesyjnym pismo Pana z ul. Cegielnianej w sprawie kolizji kolektora z tym rowem. To 
jest jedna rzecz, a dwa, faktycznie zostało to przekazane już do KOWR-u, a że prawdopodobnie 
KOWR  sam tego nie zrobi to skończy się to oczywiście interwencją Wód Polskich  
w przypadku braku dobrowolnego  wykonania tego czyszczenia melioracji i urządzeń. 
 

Radny Waldemar Buca: 
Ja osobiście prosiłem wodociągi  o wyczyszczenie studzienek tutaj na targowisku. Także 
naprawdę bardzo dużo było śmieci w tych studzienkach, zostały wyczyszczone. No i w tej 
chwili troszeczkę lepszy jest przepływ, ale tam dalej jednak są zastane te rowy i nie płynie   
ta woda tak, jak powinna. A wie Pan doskonale, że to jest sprawa też odwodnienia ulicy, tej, 
która znajduje się  przy targowisku, Wąska, tam gdzie jest skrzyżowanie, ul. Wąska z ul. 
Zakole. I tam zawsze woda stoi. I to jest bardzo ważne, żeby ta woda jednak tam nie stała. Mam 
też wnioski do budżetu na przyszły rok. Chodzi o wybudowanie chodnika pomiędzy ul. Wąską 
 a parkiem kolejowym. Tam jest gdzieś 50 m chodnika, bo tam bardzo dużo ludzi sobie skraca 
drogę, jak idzie z ul. Brzozowej na przykład na rynek, czy na targowisko. I chodnik kończy się 
przy ul. Cegielnianej. Ten, który prowadzi przez park kolejowy. A dalej przechodzi się taką... 
No jakby to nazwać, ścieżką polną. I w momencie, kiedy mamy opady, to ta ścieżka zamienia 
się w grzęzawisko. No i podobna sytuacja jest, bardzo dużo dzieci chodzi do przedszkola na 
Orzeszkowej, do żłobka i do Szkoły Podstawowej nr 1 przy I Dywizji, tutaj, gdzie są te schody 
łączące  ul. Orzeszkową z ul. 11 Listopada, żeby tam kawałek od schodów  do ul. 11 Listopada 



został ułożony chodnik, bo tam jest podobna sytuacja, szczególnie teraz,  jak będą opady 
deszczu. Tak że ja tutaj złożę to na ręce  Pani Przewodniczącej przygotowane interpelacje 
 i wnioski do budżetu. I chciałem Pani Burmistrz podziękować, czy tam Panu Burmistrzowi też 
za ławki przy ulicy tutaj koło mnie postawione, przy ul. Podmiejskiej. Tam stoją dwie ławki, 
ale jakby jeszcze stanęły śmietniki obok tych ławek to by było idealnie. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Paweł Rudy: 
Chciałbym zapytać, czy coś już wiadomo o drodze wylotowej do Złocieńca od strony Drawska? 
O tych pachołkach, co tam stoją. Czy jest szansa, że to w najbliższym czasie będzie naprawione 
przez krajówkę? 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Kontakt telefoniczny i mailowy na razie nie przynosi efektu. Będziemy przechodzić chyba 
 do tradycyjnej formy pisemnej i papierowej. Jest światełko w tunelu, bo usunięto ubytek  
w jezdni, prowadzący do placu 650-lecia. Także istnieje szansa, że i ten ubytek Generalna 
Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad w końcu po znacznym upływie czasu uzupełni  
i zapomnimy o sprawie. Przy czym argumentacja i uzasadnienia Generalnej Dyrekcji jest taka, 
że gdzieś podobno coś ciągnie … w sensie sieć kanalizacyjna, bądź wodociągowa, ona  
to wypłukuje, to nie są w stanie ustalić, jakie są przyczyny i póki nie ustalą jakie są przyczyny, 
to nie będą likwidować skutków. Tu nieustannie pracownik urzędu, który zajmuje się 
utrzymaniem dróg, jest w kontakcie i przypomina się stale. Dziękuję. 
 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Ale ja jeszcze, jeśli mogę,  Pani Przewodnicząca, tylko dodam, że Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad ma jedną taką w tej chwili chyba wadę w przekazywaniu swojego 
zaangażowania też środków i utrzymania porządku, ponieważ pierwszy raz, jeden tylko, cała 
20-tka krajówka została skoszona. Drugi raz musieliśmy zlecić i zrobiliśmy to sami. I teraz 
widzicie Państwo jaki jest stan drogi krajowej? Jest taki, że też rozmawiamy nad tym, żeby we 
własnym zakresie, czyli własnymi środkami, ponieważ generalna mówi, że nie ma pieniędzy, 
ponieważ wszystkie poszły w tej chwili na południe. W związku z powyższym, trawa jest nasza. 
To tak na marginesie. 
 
Radna Romana Kowalewicz: 
Ja mam pytanie do Pani Burmistrz, ponieważ skończy się rok już niebawem. Chciałam zapytać, 
czy jakiekolwiek już działania Pani Burmistrz planuje,  odnośnie przywrócenia tej opieki 
lekarskiej świątecznej i nocnej? 
 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Miałam okazję spotkać się i rozmawiać osobiście z Panem Doktorem Mysikiem. Dzisiaj   
w trakcie rozmowy z Panią Radną Renatą Kawą-Mazur rozmawiałam też z doktorem Jurskim 
to nie jest, szanowni Państwo, taka prosta sprawa. Musimy się udać do kasy chorych NFZ-u 



 i dostać od nich pozwolenie na to, żebyśmy mogli taką usługę świadczyć,  opiekę świąteczną 
i nocną, ponieważ jeśli jej nie było, to zadania opieki  świątecznej nocnej realizuje dla całego 
powiatu szpital w Drawsku Pomorskim. Szpital ma to zlecone, w związku z powyższym nie 
jest powiedziane, że szpital by chciał z tego zrezygnować. Drugie pytanie, my też nie wiemy, 
jaka jest procedura, dlatego się udamy z Zastępcą w najbliższym tygodniu do NFZ. Czy my 
jako Złocieniec, jeżeli będziemy chcieli świadczyć taką usługę, czy to jest usługa dla całego 
powiatu? Dla całego powiatu nie jesteśmy w stanie tego zorganizować, więc musimy najpierw 
wiedzieć, jakie są zasady, możliwości, procedury. Nie wspominając o tym, że jest problem 
 z pozyskaniem lekarzy na terenie Gminy Złocieniec. Pan doktor Jurski dzisiaj poinformował,  
że nie płaci tyle, ile minimum jest 200 złotych za godzinę. Oferuje zdecydowanie wyższą 
kwotę. I za Państwa Rapickich nie jest w stanie lekarza żadnego na terenie Złocieńca znaleźć 
do pracy. Ale planujemy, to jest na pewno dla nas ważne. Zobaczymy, jakie będą możliwości. 
Dziękuję bardzo. 
 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Miałam okazję uczestniczyć w Kaliszu Pomorskim w dożynkach powiatowych i tutaj 
chciałabym złożyć podziękowania dla sołectw Darskowo, Chlebowo i Kosobudy za godne 
reprezentowanie naszej gminy na dożynkach powiatowych. I również podziękowania   
i gratulacje, które też spłynęły na moje ręce dla Pani Prezes Anny Kamińskiej i UKS Szkwał 
za organizację zawodów żeglarskich. Dziękuję bardzo. 
 
 
Punkt 8: Zamknięcie sesji 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Stwierdzam, iż porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję Państwu Radnym, Pani Burmistrz 
i Panu Burmistrzowi, wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam IV sesję Rady 
Miejskiej w Złocieńcu. (godz. 15:41) 
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